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remontables nous. Com a obra més signifi-
cativa del parxejat es destaca que s'ha refet 
la reixa del polígon industrial. 

El Sr. Quirn Blanch informa sobre la culmi-
nado del procès participatiu de la Plaça de 
Can Torras. Després de dues trobades amb 
eis veins es va redactar el projecte, es va ad-
judicar i s'aprovà inicialment. En aquests 
moments està en exposició pública. A conti-
nuado es licitaran les obres assegurant la se-
va dotado econòmica. Es preveu que aques-
ta tardor es faci l'adjudicació de l'obra i que 
aquesta tingui una durada estimada de dos 
mesos. 

El Sr. Jordi Sala diu que des del 5 de juliol 
funciona el Bus Exprés de la Vail del Tenes. 
D'aquesta manera s'ha doblat la freqüéncia 
de busos per anar a Barcelona. El trajecte es 
fa en quaranta minuts. S'han mantingut les 
expedicions i se n'hi han afegit deu en direc-
ció Barcelona de forma directa. Hi ha dues 
parades per pöble, i a Santa Eulàlia es tro-
ben a Can Barbany i a La Sala. 

El Sr. Armando Cañizares explica que el pro-
per dissabte tindrà Hoc les 3 hores de Derbi 
Variant que és una proposta dels joves en els 
pressupostos participatius. S'han inscrit 50 
equips. Els joves van decidir fer la volta a 
Catalunya amb Derbi Variant, com element 
promocional. 

El Sr. Jordi Sala informa que per mitjà del 
Pia d'Ocupació Local s'han contractât 9 per-

sones durant 6 mesos, que treballaran des 
del 15 de juliol fins el 15 de gener. En concret 
son: 3 paletes, 2 pintors, 1 jardiner, 1 infor-
mador de medi ambient i 1 informàtic. 
Podran treballar com a màxim el 70% de la 
jornada. La finalitat d'aquest contracte és 
que adquireixin formado i facilitar-los 1'en-
trada al món laboral. 

L'Alcalde explica el viatge que una represen-
tado institucional va fer a Blangoua durant 
una setmana. La delegado estava formada 
per l'Alcalde Enric Barbany, el regidor Jordi 
Sala, la treballadora social i dues persones 
de l'ajuntament que hi van anar a títol indi-
vidual. També els acompanyava el tècnic de 
Joventut i un grup de joves de Santa Eulàha 
que varen dur a terme un casai d'estiu per a 
50 infants. 

L'objectiu del viatge era el camp de treball 
dels joves, estrènyer Ilaços, conèixer com 
està funcionant la cooperado i sobretot fer el 
seguiment de les obres per la construcció del 
pont que ha estât finançât per Santa Eulàlia. 
El pont ha de servir per unir barris i poblats 
de la zona, ja que en època de pluges la úni-
ca manera de creuar el pas és amb barca. 

El Sr. Jordi Sala informa que ja s'han repar-
tit els programes de la Festa Major que co-
mença la setmana que ve, i que es celebrará 
de dijous a diumenge. Com a dada significa-
tiva, es recorda que la Festa dels Colors com-
pleix 15 anys. 

Ä : 

El Favellò d'Esports amb la cara neta. 
L'Alcalde Enric Barbany amb les autorítats de 
Blangoua. 
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